

AXIS Project Management & Consulting Co. Ltd., (registered in Changzhou, Jiangsu province, PR China) has been devoting himself to provide his clients with professional solutions for **architecture, workplace strategy, building- and project management** since 2006 and has become a trustworthy partner of many foreign companies. Our competence lies in **process control in all project phases**; starting from feasibility study, planning, covering tendering and contracting, site management, until commissioning, defect rectification and final hand over.

迅石工程项目管理与咨询有限公司(注册于中国江苏省常州市)自 2006 年成立以来, 一直致力于为客户在建筑、办公环境策略以及项目工程管理方面提供专业的解决方案, 成为众多欧美企业信任的合作伙伴。我们的核心业务在于管理和控制各个项目阶段, 从可行性研究、设计, 到招投标、现场管理至试运行整改以及最终验收。

Position: Media & Graphic Design internship

职位: 平面设计师/多媒体设计师 实习生

Date time: 11/9/13 日期: 2013 年 9 月 25 日

Location: Changzhou 地区: 常州

Available: Full-Time / Part-Time 工作性质: 全日制 / 兼职

Quantity: 1 招聘人数: 1 个

Job Responsibilities:

【岗位职责】:

1. Assist the related promotion of company's brand ;
协助进行相关品牌拓展工作;
2. Design the series logo and the publications;
设计制作公司 logo 系列、平面刊物等;
3. Refurbish and update the website.
网页编辑制作和更新。
4. Assist the preparation and edit of Power Point presentation about project;
协助准备和制作与项目工作相关的 PowerPoint presentation;

Job Requirements:

【任职资格】:

1. Major in Graphic Design or Visual Communication, at least bachelor degree;
平面设计、视觉传达专业, 本科以上学历;
2. Fluent English in writing and speaking;
良好的英语基础
3. Active and patient, with good ability of communication and team cooperation;
工作积极主动、耐心细致, 具较强的沟通力和团队协作能力;
4. Good at understanding and analysis, creative design and color matching;
较强的理解分析、创意设计能力和色彩搭配能力;
5. Skilled at Office, Photoshop, illustrator, CorelDraw and other design software;
能熟练运用 Office、Photoshop、illustrator、CorelDraw 等设计软件;
6. Better with photography and web design skills.
有摄影基础功底和网页编辑制作能力的最佳。

We are a young team with passion, visions and specialties. The same belief enables us to achieve better results and go farther. We have been devoting ourselves to provide a platform for your development. Welcome to join us!

我们是有活力有愿景有学术专攻的年轻团队。共同的信仰让我们取得高质量高满意度的成果, 也让我们走的更好更远。我们致力于为年轻人提供发展平台, 给予自主发展空间。希望志同道合的你加入我们!

Please send resume and works to: dan.li@xs-group.de (Ms. Li)

请把履历和相关作品发送至: dan.li@xs-group.de (Ms. Li)

AXIS Project Management & Consulting Co. Ltd.

Changzhou Office

No. 18, Hengshan Road, Xinbei District
213003 Changzhou, Jiangsu, PR China
T: +86 (0) 519 81663671
F: +86 (0) 519 81663670

registered office of the company: Changzhou
District Court Changzhou
Managing Director: Lei SUN

Bank Account:
Account Number:
Postcode:
IBAN:
SWIFT Code:
Branch Code:

ASIA & PACIFIC
EUROPE

www.xs-group.de